



KONZEPT FÜR HYGIENE UND GESUNDHEITZFÜRSORGE

(The English version can be found on the third page)

Allgemeine Maßnahmen:

- Sicherstellung und Kontrolle des vorgeschriebenen Mindestabstandes von 1,5 Metern zwischen den einzelnen Gruppen
- Regelmäßiges Lüften der Räumlichkeiten
- Begrenzung der Buchungen pro Tisch und Raum entsprechend Mindestabstand s.o.
- Bereitstellung von Einweghandschuhen und -handtüchern, Waschstation und Desinfektionsmitteln
- Reinigung und Desinfektion aller Gegenstände nach direktem Kundenkontakt
- Auslegen von schriftlichen Hygienerichtlinien

Mitarbeiter-Maßnahmen:

- Betriebsinterne Schulung zur Kontrolle und Einhaltung des Hygienekonzepts und der Richtlinien
- Maskenpflicht
- Pflicht zum und Kontrolle von Waschen und Desinfektion der Hände



Kunden-Maßnahmen:

- Kontrolle von Impf- und Genesungsnachweisen (Covid-19) auch anhand des Personalausweises - Kontrolle von Schülersausweisen
- Maskenpflicht für Kunden beim Durchqueren des Ladens und am Platz entsprechend gesetzlicher Vorgaben
- Pflicht zum und Kontrolle von Waschen und Desinfektion der Hände
- Anbieten von Einweghandschuhen
- Einhalten der Mindestabstände



CONCEPT OF HYGIENE & HEALTH CARE

General measures:

- Ensuring and checking the prescribed minimum distance of 1.5 meters between the individual groups
- Regular ventilation of the premises
- Limitation of bookings per table and room according to minimum distance see above
- Provision of disposable gloves and towels, washing station and disinfectants
- Cleaning and disinfection of all items after direct customer contact
- Display of written hygiene guidelines

Employee measures:

- In-house training for control and compliance with the hygiene concept and guidelines
- Obligation to wear masks
- Obligation to and control of washing and disinfection of hands

Customer measures:

- Control of vaccination and convalescence certificates (Covid-19) also on the basis of the identity card - Control of student ID cards.
- Obligation for customers to wear masks when passing through the store and at the seating area according to legal requirements
- Obligation to and control of washing and disinfection of hands
- Offering of disposable gloves



- Observance of the minimum distances